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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 18. februar 2015 stil-

let følgende spørgsmål nr. 535 (Alm. del) til ministeren for sundhed og fore-

byggelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine 

Brix (EL). 

 

Spørgsmål nr. 535:  

’’Ministeren bedes redegøre for, hvorfor erfaringerne med medicinsk cannabis 

fra Finland, Slovakiet, Italien og Schweiz, ikke er medtaget i Sundhedsstyrel-

sens notat om medicinsk cannabis fra februar 2014?” 

 

Svar: 

 

Jeg har i anledning af spørgsmålet indhentet en udtalelse fra Sundhedsstyrel-

sen.  

 

Sundhedsstyrelsen har oplyst, at der i notatet om medicinsk brug af cannabis 

fra 26. februar 2014 informeres om de danske regler og erfaringer på området 

og i et vist omfang om regler og erfaringer fra andre lande. Gennemgangen af 

de forskellige lande er hovedsageligt baseret på en gennemgang af tilgænge-

ligt materiale, der findes på myndighedernes hjemmesider. Flere lande har så-

ledes ikke lagt detaljeret information om eventuel medicinsk brug af cannabis 

på deres hjemmesider.   

 

Sundhedsstyrelsen har endvidere oplyst, at notatet ikke indeholder oplysnin-

ger om alle landes erfaringer med medicinsk brug af cannabis. Udvælgelsen af 

lande har blandt andet taget udgangspunkt i lande, der har været nævnt i me-

dierne i forhold til emnet.  

 

 

 

Med venlig hilsen 
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